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Clani predsedstva občinske organizacije
SZDL so na 37. seji obrav.navali izhodišča in
oceno stroškov za izgradnjo objektov druž-
benega standarda iz srcdstev III. samopri-
spevka ljubljanskih občanov in ob tem pod-
prli omenjena izhodišča in oceno hkrati pa
opozorili, da je potrebno za javno razpravo
nekatere podatke še dopolniti. Člani pred-
sedstva so podprli predlog, da se ustanovi
samosfojna oanovna šola Medvode-Svetje in
ne podružnična šola, kot je bilo v prvatnem
predlogu.

Tudi program redne izmenjave otrok je
bil ocenjen kot sprejemljiv, ob tem, da je
potrebno zagotoviti manjkajoča sredstva za
letovanja. Soglasno je bil sprejet tudi za-
ključni račun Javne tribune za leto 1980.

Člani predsedstva pa so na 38. seji obrav-
navali poročilo o uresničevanju družbenega
plana občine Ljubljana-Šiška za obdobje
1976—1980 in za leto 1980. Me.nili so, da do-
seženi rezultati vlivajo optimizem in da po-
monijo pravilnast usmeritve uresničevanja
stabilizacije gospodarstva. Nekateri rezulta-
ti pa kl.i"ub temu opozarjajo na težave in
ovire, ki jih je potrebno hitreje odpravljati,
zlasti zagotavljanje repromaterialov, deviz-
nih srcdstev ipd. v organizacijah združenega
dela. Člani predsedstva so prav tako opozo-
rili na druga področja, mcd kalera vsekakor
sodi odločanje o cenah proizvodov in stori-
tev, kjer še vedno ni uveljavljeno načelo, da
se te odločitve sprejemajo po sarnoupravni
poti. Tudi področje socialne politike je eden
izmed ključnih problemov, zato so se člani
predsedstva zavzeli za temeljitejšo analizo
stanja na tem področju. O vseh naštetih in
drugih problemih pa bi moral več in odloč-
neje razpravljati zbor združenega dela ob-
činske skupščine.

Na isti seji so člani predsedstva obravna-
vali še organiziranost skupnih strokovnih
služb v abčini in mestu. Zavzeli so stališče,
da se skupne službe hitreje in učinkoviteje
onganizirajo, kar bi bil pomemben prispe-
vek k zmanjšanj.u družbene režije in k večji
učinkovitosti dela SIS.

Clani predsedstva so odločili, da bodo
sami vodili vse potrebne družbenopolitične
priprave na III. samoprispevek v Ljubljani,
hkrati pa je imenovalo operativno skupino
za pripravo na samoprispevek.

Na 7. seji konference SZDL je tekla be-
seda o dveh zelo pomembnih vprašanjih na-
daljnjega razvoja SZDL in delegatskega si-
stema. V obravnavi osnutka statuta SZDL
Slovenije je konferenca podprla osnutek in
zahtevo po še večji demokratizaciji odnosov
in jasnejši opredelitvi le-teh v statutu. Oce-
nila je tudi uresničevanje delegatskih odno-
sov, oziroma sprejetih sklepov na lanski seji
konference. Ocenila je, da je bila vrsta skle-
pov uresničenih, žal pa še za večino sklepov
velja, da so še vedno aktualni ter da je še
vedno potrebna vsestranska aklivnost druž-
benopolitičnih organizacij, skupščin SIS in
družbenopolitične skupnosti ter drugih no-
silcev, da bi se zahteva po doslednejšem
izvajanju delegatskega sistema uresničila.


